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Styremøte (digitalt) 29.mars 2023 kl. 19.30-
20.45 
Tilstede: Monica Balto Anti, Agnar Varsi, Lone J. Nilssen, Per Ove Måsø og Synnøve Solbakk.  

Saksliste:  

Sak 05/23 Økonomistatus 
Sak 06/23  Orienteringer – siden sist  
Sak 07/23  Gjennomgang års-/organisasjonsplan – fordeling av oppgaver og ansvar 
Sak 08/23  SVL årsmøte/ting 6.-7. mai i Alta 
Sak 09/23  Merking av trimløyper i Sirbmá 
 
 
Sak 05/23  Økonomistatus   
Vi har pr. i dag ca. kr. 201.000 på brukskonto og 108.000 på sparekonto.  
 
Kommunen har utbetalt tospråklighetstilskuddet på kr. 30.000 for 2022 og tilskudd til skiløypekjøring 
9i 2023 på kr. 18.000 i ski samt at ordføreren har gitt kr. 3.000 i gave til laget for AWG-deltakelsen (se 
neste sak), SVL har utbetalt aktivitetstilskudd på kr. 17.900, Tana Scooter&ATV har sponsa slodding 
med kr. 3.000, Norsk tipping med grasrotmidler på kr. 19.800 og kr. 29.650 i medlemskontingenter. 
Vi har solgt Sirbmá og Sámi maraton-klær for kr. 20.000, og Eirik er også i gang med årets loddsalg. 
 
Samordnet registrering i Brønnøysund-registeret er fullført.  
 
Antall betalende medlemmer hittil i 2023: 253. 
 
Oppfølging: Monica sender inn sluttrapportering SNN-samfunnskontrakt. Synnøve sender inn 
samordnet registrering til NIF.  
 
 
Sak 06/23  Orienteringer - siden sist  
Aktiviteter, representasjon og annet:  
• Spinning gjennomføres to ganger i uka i Sirbmá og treningsrommet er så å si daglig i bruk. 

Oppfølging: Det kjøpes inn sykkelrulle til spinningssalen på grendehuset og spinningssykler byttes 
ut hvis om det dukker opp ”gode tilbud”. Per Ove følger opp i samarbeid med anleggsgruppa.  

• Skiløyper kjøres kontinuerlig i Sirbmá.  
• Folkebadet ruller og går. Antagelig blir det ikke flere badevaktkurs før til høsten. Oppfølging: 

Særlig nybegynner-kurs for badevakter bør vi få tidlig på høsten, med mer enn par dagers varsel. 
Monica følger opp.  

• 3 av våre aktive, Julie Trosten, Ingvar og Petter Dervola Johansen, og 1 lagleder/smører, Vidar 
Johansen, har deltatt fra Sápmis/SVN til Arctic Winter Games (AWG) i Wood Buffalo i Canada 28. 
januar – 4. Februar. Det ble medaljedryss: 9 medaljer totalt. Ordføreren inviterte utøverne 6. 
mars på lunsj. Fra laget deltok Synnøve og Lise Marianne fra SVN-gruppa. Ordføreren ga laget kr. 
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1.000 i tilskudd pr utøver, dvs. kr. 3.000. Oppfølging: SVN-gruppa får disponere tilskuddet til 
beste Helga ga kr. 3.000 til klubben. SVN-gruppa får disponere tilskuddet.  

• Kaisa Hjelløkken deltok på NNM på ski 18.-19. Mars i Hammerfest og Aldon-rennet 26. mars.  
• Kjell-Magne Iversen deltok 21. Mars i NCF sykkelregion Nords webinar om aktivitets-/trenings-

samling i regionen for barn og unge.  
• Sykkelgruppa v/Per Torleiv Ravna deltok på NCF Nord regionting 28. mars. Britt Somby ble valgt 

inn i regionstyret, Olav Verstad ble gjenvalgt i kontrollkomiteen og Synnøve i valgkomiteen.  
• Vår nye nettside er oppe og går: www.sirbma.no  
 
Fremover:  
• Idrettskretsen og idrettsrådet arrangerer temakveld om fremtidens idrett i Tana 30. mars kl. 17.30 

på Elva hotell. Synnøve og Camilla deltar.  
• På vinter-SM i Kautokeino 31. mars- 1. april deltar Ingvar Dervola Johansen.  
• SVL arrangerer Samisk idrettshelg med fokus på prosjektet Ovttas 12.-14. mai i Karasjok. 

Oppfølging: Oversendes SVL-gruppa til oppfølging og evt. deltakelse.  
• Agnar Varsi og Leif Varsi deltar på Friidrettskonferansen i Oslo 20.-21. april, og han tar også initiativ 

(fb-arr) til å samle flere av våre løpere til Sentrumsløpet 21. april i Oslo. 
• 8-9 av våre syklister og triatleter deltar på treningssamling og ritt/konkurranser på Mallorca i 

perioden 26. april – 13. mai. 
 

 
Sak 07/23  Gjennomgang av års-/organisasjonsplan og fordeling av ansvar  
Styrets oppgaver:  
• Organisere øvrig aktivitets- og treningstilbud (som ikke gruppene har som oppgave), og gjerne i 

samarbeid med andre lag, foreninger. Oppfølging: Foreløpig ingen ting.  
• Følge opp samarbeidsavtalene/partene i samarbeid med gruppene. Oppfølging: Monica følger 

opp SNN. Synnøve deler ut og sender til årsmelding til våre sponsorer. Se også neste sak. 
Sponsoravtalene, særlig med  

• Organisere og gjennomføre Sámi maraton lørdag 19. august i samarbeid med 
friidrettsgruppa/opprette en egen Sámi maraton komité. Oppfølging: Følger opp i møte med 
gruppene.  

• Gjennomføre ukentlig folkebad i samarbeid med sykkel- og triatlongruppa. Oppfølging: Det 
ruller og går.  

• Igangsette et prosjekt med oppgradering av lyspunktene i lysløypa. Oppfølging: Følges i 
samarbeid med anleggsgruppa.  

• Følge opp gruppene, herunder de aktive som ikke hører til noen av gruppene, også mht. lisens. 
Oppfølging: Innkaller til fellesmøte med alle gruppene over påske. I møtet tas også opp temaet 
om økende samehets i samfunnet og minne om idrettens visjon om nulltoleranse for rasisme og 
hatefulle ytringer.  

• Fokus på klubbutvikling, herunder sosiale medier, og gjennomgang av relevante veiledere. 
Oppfølging: Tema i fellesmøtet med gruppene. Spørre om Erlend S. Sætre kan bistå med å 
opprette og drifte en egen instagram-konto for laget samt følge opp Sámi maraton-kontoen.  

 
 
Sak 08/23  SVL årsmøte/ting 6.-7. mai 2023 i Alta 
Frist for å melde inn saker er 31. mars 2023. Monica sender inn sak fra vårt årsmøte vårt innen 
fristen.  
 
Vedtak: Styret gir vår SVN-gruppa fullmakt til å utpeke lagets delegater (inntil 4) til årsmøtet/tinget.  
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Sak 09/23  Merking av trimløyper i Sirbmá 
Tor Asle Varsi har meldt inn sak om behovet for merking av trimløyper i Sirbmá. For de som ikke er 
lokalkjent er å det er vanskelig å finne frem, og det er ønskelig med egen merking for fottur/løping, 
sykkel og ski. Tor Asle foreslår også at grillhytterunden-navnet endres til et enklere navn på begge 
språk.  
 
Vedtak: Det gjennomføres merking av trimløypene i Sirma til sommeren, gjerne både med skilt – også 
avstandsskilt, ulike fargekoder og GPS-merking.  
 
Synnøve sjekker om vi har flere piktogrammer igjen fra forrige merkingsprosjekt, og nye/flere skilt 
bestilles etter oppdrag fra dugnadsgjengen. Per Ove følger opp og organiserer prosjektet og dugnad i 
samarbeid med anleggsgruppa og andre. Facebook og andre kanaler brukes for å innhente 
navneforslag til grillhytterunden og evt. flere turstier. Synnøve og Monica søker evt. tilskudd (FeFos 
grønne midler, Giisá mv.). 


